ORGANIZATION ACTIV

成茶军最新動问

Latest news of City Cafe



扶康會社企餐廳「香城茶室」開業至今接近一年,幸得社會各界支持,成績理想。 負責營運的「康融服務有限公司」(康融)再接再勵,推出招牌雲吞麵套餐,務 求向顧客提供更多元化的選擇及更優質的服務,力證殘疾人士也能獨立自強。

City Cafe, a social enterprise restaurant of Fu Hong Society, has come into operation for nearly a year now. Thanks to community support, it has become quite a success. Hong Yung Services Limited, the operator of City Cafe, takes one step further and adds a Signature Wonton Noodle Set to the menu. It is their aim to provide customers with more diverse choices and better service, and also to prove that even persons with disabilities may be able to stand on their own.

香城茶室作為一間社企餐廳,強調社會功能外,又堅持以合理的價錢及優質的 食物,加上殘疾人士敬業樂業的服務精神,令香城茶室一直客似雲來。不少顧 客都對殘疾人士的工作能力和服務態度另眼相看,令到以懷舊老香港為主題的 香城茶室更添人情味。

As a social enterprise restaurant, City Cafe not only emphasizes its social functions, but also insists in providing quality food with reasonable price. Together with the persons with disabilities' passion and devotion towards work, City Cafe has become a booming business. Most customers are impressed by the abilities and service of the persons with disabilities. Themed as old and nostalgic Hong Kong, City Cafe is also added with tints of warmth caring by both the staff and the customers.



香城茶室食物種類豐富,包括老香港懷舊食品如菠蘿油、雜果涼粉冰等,其中招牌蒜香脆脆豬仔包及粒粒紅 豆冰更一直是熱賣之選,茶室最近推出招牌雲吞麵套餐,以秘製無味精大地魚湯底配合鮮甜雲吞及彈牙靚 麵, 佐以清香荔枝醋, 絕對不容錯過!



City Cafe serves a rich variety of dishes, including traditional Hong Kong snacks such as Pineapple Bun with Butter, Pineapple Slush, etc. Among all the dishes, the "best sellers" are the signature Crispy Bun with Garlic and Red Bean Ice. The Signature Wonton Noodle Set is a newly promoted dish of the Cafe. The unique and preservative-free noodle soup base is made of dried flatfish. Fresh and savory Wontons are put on top of chewy noodles and some lychee vinegar are added to give a subtle yet pleasant flavor to the dish - this bowl of Wonton Noodles is simply a must-try!

香城茶室小資料

t+b t-l-: 九龍尖沙咀漆咸道南 100 號 香港歷史博物館一樓

營業時間 : 1000 - 1800 (星期一至五);

1000 - 1900(星期六、日及公眾假期) (香城茶室逢星期二及農曆年初一二休息)

雷郵 : citycafe@fuhong.org

電話 : 2412 3155 傳真 : 2412 3133

Information of City Cafe

Address : 1/F., Hong Kong Museum of History, 100 Chatham Road South, Tsim Sha Tsui, Kowloon

Opening Hours 1000 - 1800 (Monday - Friday);

1000 - 1900 (Saturday, Sunday and Public Holidays)
(City Cafe closes on Tuesdays and on the first and second days of Lunar New Year)

Email : citycafe@fuhong.org

: 2412 3155 Fax : 2412 3133